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职业健康安全管理体系 
认证证书 

杭州科百特过滤器材有限公司 
（分支机构详见附件） 

注册地址：浙江省杭州市萧山区河上镇紫霞村 

办公地址 浙汪省杭州市萧山区金城路39号紫橙国际创新中心I号楼13-18层

生产地址 浙江省杭州市萧山区河上新材料产业园科百特园区 

（分支机构地址详见附件） 

统一社会信用代码：913301097470109 1X4 

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。 

GB/T 4500 1-2020 / 1S045001 :20 18  

认证范围 

应用于制药、医疗、食品饮料、电子、化工、电力、冶金、造纸、  
汽车、造船、家电、水处理、和环保等行业的微孔过滤产品、容器

类塑料制品、金属过滤产品、不锈钢壳体（非承压储罐、资质范围

内的压力容器）及配件的设计和生产（其中压力容器的设计仅限出

口产品）以及应用于制药行业的一次性塑料袋的设计和生产所涉及

的职业健康安全管理  

（该证书所包含的分支机构及审核范围见附件） 

证书号：I 5/22S8268R41 发证日期：2022年11月01日 有效期至：2025年12月03日

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站（www.cnca.gov.cn）查询。 

一 
C/VAS 
~ 

中国认可 

国际互认 

管理体系 

MANA0'MEN丫s丫s下〔M 
CNAS COl 5-M 

第一次监审 

 

第二次监审 第三次监审 注口乞务 
总经理 

     

哟
 
氛

证
 
｝
帕
 

认
 
洲
 

『
执
 
格

再
 
料

评
 
合

行
 
』
 

断
 
现
 

』叹
 
，
汉
 ，
 

‘
 
目

效
 

书
娜
 

年
 
川
失
 

历
 
劝
而
 

黑
撕
 

每
 
璐
祝

少
 
舰
证

至
 

，
证

应
 
后
认

核
 
格
制

审
 
合
强

督
 
核
家

监
 
审
国
 

督
或

后
 
监
可

此
 
次
许
 

。
。
每
政

行
月

，
行

进
个
效
关

内
1
5有
相

月
过
续
随

个
超
继
书
 

1
2得
力
证

起
不
书

木

日
隔
证

，
 

发
间
此
的

签
间
格
求

书
时
合
要

证
的
核
证

证
核
审
认

认
审
经
制

在
督
并
强

应
监
核
家

核
次
审
国

审
两
督
或

督
且
监
可

监

’
受
许

次
次
接
政

一
一
期
行

第
行
定
及

的
进
须

涉

后
，
必
围

证
外
织
范

认
除
组

证

次
份
证
认

初
年
获
凡
 



军亡亡 
WI’ 人as三ss 了三从一 

离泰 - -- -vijl 

Occupational Health and Safty 
Management System Certificate 
This is to certify that the Management System established by 

Hangzhou Cobetter Filtration Equipment Co., Ltd 
(Please Refer to the Attachment for Particular Sub-Site) 

Registered Address:Zixia Village, Xiaoshan District, Hangzhou City, Zhejiang Province, China 
Office Address: 13-18 / F, Building 1, Zicheng International Innovation Center, 
No.39Jincheng Road, Xiaoshan District, Hangzhou 311215, China 
Production Address:Cobetter Park, Heshang New Material Industry Park, Xiaoshan District, 
Hangzhou 311265, China 
(Please Refer to the Attachment for Particular Address) 

Unified Social Credit Code: 9133010974701091 X4 

has been assessed to comply with the requirements of the standard 

GB/T45001-2020/ 1S045001:2018  

Scope of certification: 

The Occupational Health and Safety Management related to the design and 
manufacturing of microporous filtration products, plastic containers, metallic 
filtration products, stainless steel filter housings (non-pressure vessels and 
Pressure vessels within the qualification range) and accessories applied to 
pharmaceutical, medical, food and beverage, electronics, chemical industry, 

electric power, metallurgy, paper making, automobile, shipbuilding, home 
appliances, water treatment, and environmental industries and the design and 

manufacturing of single-use bags for the pharmaceutical industry. Wherein, 
the design of the pressure vessel is limited to export products 

(Please Refer to the Sub-Certificates 肠r Branches and Related Registration Scopes Included in this Certificate) 

Certificate No. 15/22S8268R41 DATE OF ISSUE:Nov,O1,2022 	VALID UNTIL: Dec,03,2025 

The Certificate information can be inquired on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn) 
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General Manager,Wang Xiaodong 

The first surveillane after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, 
the surveillance audit shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the 
two surveillance audits shall not exceed 15 months. 
The certification o1rganization must co:n:educt surveillance aud
surveillance audit.The compliance label will be attached to th
Where the scope of certification involves administrative Ii

become invalid  with the invalidation of the relevant administ 

it regularly and the registration certificate continues effective after the eligible 
e resistration certificate after the eligible surveillance audit. 
censing or national compulsory certitication requirements, tins certiticate win 
rative license or national compulsory certification certificate. 
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对其分支机构适用的证明 

认证证书附件 

杭州科百特过滤器材有限公司含分现场： 

公司名称：销售办公室 

公司地址 浙江省杭州市萧山区金城路39号紫橙国际创新中心I号楼13-18层 

认证范围 销售邵的行政办公活动所涉及的职业健康安全管理 

证书号：I 5/22S8268R41 发证日期：2022年11月01日 有效期至：2025年12月03日 
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初次认证后的第一次监督审核应在认证证书签发日起12个月内进行。此后，监督审核应至少每个日历年（应进行再认证的
年份除外）进行一次，且两次监督审核的时间间隔不得超过1b个月。 
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效，每次监督审核合格后，WIT将在本证书上加贴合格标签。 
凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。 
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Appendix to Certificate 
To Whom May Concern 

Hangzhou Cob etter Filtration Equipment Co., Ltd. Include 

Name: Sales Offic 

Address:13-1 8 / F, Building 1, Zicheng International Innovation Center, No.39 

Jincheng Road, Xiaoshan District, Hangzhou 311215, China 

Scope:The Occupational Health and Safety Management related to Administrative 

activities of sales department 

Certificate No.15/22S8268R41 DATE OF ISSUE:Nov,O1,2022 	VALID UNTIL: Dec,03,2025 
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The first surveillant after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, 
the surveillance audit shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the 
two surveillance audits shall not exceed 15 months. 
The certification organization must conduct surveillance audit regularly and there乡stration certificate continues effective after the eligible 
surveillance audit.The compliance label will be attached to there乡stration certificate after the eli乡ble surveillance audit. 
Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will 
become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate. 
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